



新加坡金钻珠宝商会
SINGAPORE JEWELLERS ASSOCIATION

MEMBERSHIP APPLICATION FORM

入 会 申 请 表 格

MEMBERSHIP APPLICATION FORM

入会申请表格

Business Name 商号名称	English (in full) 英文		
	Chinese Characters (if applicable) 中文		
Business Contact details 商号联系方式	Address 地址		
	Postal Code 邮区		
	Email 邮址	Tel 电话	Website 网站
Name of Contact Person & Mobile No : 公司联络人的姓名与手机号码			
Business Registration 商号注册	UEN Number 列号		Date of Establishment 批准日期
Nature of Business 营业性质	☐ Manufacturer 制造商 ☐ Importer 入口商 ☐ Exporter 出口商 ☐ Wholesaler 批发商 ☐ Retailer 零售商 ☐ Others _____ (please specify) 其他 <i>Please tick "✓" accordingly 请于适当的方格打 "✓"</i>		
1. Director 董事	Name (in English) 姓名 (英文)		Name (in Chinese) 姓名 (中文)
	NRIC No. 居民证号码		Citizenship 国籍
2. Director 董事	Name (in English) 姓名 (英文)		Name (in Chinese) 姓名 (中文)
	NRIC No. 居民证号码		Citizenship 国籍

Entrance Fee 入会基金	Annual Subscription Fee Per Outlet 会费	
S\$2,500.00	Head Office 总行 S\$300.00	Branch 分行 S\$180.00

w.e.f January 2026 the annual membership fees will be increased as follows:

- (a) *S\$350 per Head Office/Main branch*
(b) *Per Branch (Tiered Scale)*
1- 5 Outlets: S\$200
6 - 10 Outlets: S\$195
11 and above: S\$190

To be endorsed by Executive Committee Members 介绍执委			
	Company Name 商号	Company Name 商号	Company Name 商号
	Signature 签名	Signature 签名	Signature 签名

1. Number of staff employed 员工数目: _____ Number of branches 分行数目, if any : _____
2. How long have you been in the gold, jewellery, diamond and/or precious stones business
经营黄金、珠宝、钻石或宝石有多少? _____ years 年 _____ months 月
3. Are you or were you a member of any of the other Associations or Exchange
是否有参加其他公会或交易所? _____ *Yes 有 / No 无
Please indicate the name of the organisation/s 请填写其名字: _____
4. Do you carry jewellers insurance 你有珠宝保险吗? _____ * Yes 有 / No 无
Please indicate name of the Insurance company 请填写保险公司的名称: _____
5. Is your company GST registered 公司注册为消费税征收者? _____ * Yes 是 / No 无
Please indicate your GST registered number 请填写消费税注册号码: _____
6. Are you interested in participating in the Singapore Pavilion of the Overseas Exhibitions
你有兴趣参与海外珠宝展览之新加坡展厅? _____ * Yes 是 / No 否

* Delete accordingly (请删除不适合者)

We declare that all the above information given are true. By endorsing this form, you agree and give consent to SJA as well as its representatives and/or staff collecting, using, disclosing and sharing amongst themselves your personal data, and disclosing such Personal Data to relevant third parties. Your personal data and submissions may be stored and processed by SJA for the stated membership purposes.

我们声明以上提供的所有信息均属真实。通过签署此入会表格，本商号同意商会代表及办公室职员收集、使用、披露和共享本商号的个人数据，并向相关的第三方披露本商号的个人数据。本商号提交的个人数据和内容，允许商会将之存储在商会的会员档案里。

COMPANY NAME & CHOP
申请公司名称/盖章

NAME OF APPLICANT
申请人

SIGNATURE
申请人

DATE
日期

- NOTE :**
1. All member-firms are bound by the Constitution and Trade Code of Ethics and Business Practices of the Singapore Jewellers Association.
 2. All member-firms are encouraged to participate in SJA Anniversary Celebration to foster good relationships among members. Participation fee will be charged per membership (including branches) regardless of their attendance.
 3. Member-firms are required to inform SJA if there is any change to their company details

- 注意**
1. 所有会员商号必须遵守新加坡金钻珠宝商会的章程及行业准则。
 2. 本会鼓励所有会员商号参加周年庆典，以促进会员之间良好关系。无论您出席与否，都必需尽会员的义务缴交费用(包括分行)。
 3. 如果贵公司的资料信息有任何变更，必须通知本会。

For Official Use 本会填写

1. Term of the Exco Meeting 执委会任期: _____
2. Commencing Date (批准入会日期): _____
3. Remarks (注): _____

Membership No
会员证书列号

Signature of President
会长签名

Signature of Hon. Secretary
总务签名

Terms & Conditions

Requirements:

1. Membership is open to all businesses/firms engaged in retailing, wholesaling or manufacturing of jewellery*; precious metal refineries and institutions offering jewellery training courses or gemological services.

**"Jewellery" refers to genuine precious gemstones, semi-precious gemstones; and precious metals such as gold, silver and platinum ornaments, but excluding stainless steel and titanium.*

- At least 90% of the jewellery inventory in the jewellery retail front must be genuine gemstones, gold (at least 14K or 58.5% pure gold content) and platinum (at least 800 in purity).
 - A minimum paid up capital of S\$250,000.
2. It is compulsory for all branches of a member-firm to be Branch Member of the Association (hereinafter referred to as "Branch Member").
 3. All members are to abide by the Association's Rules and Regulations, all resolutions passed at SJA meetings and fulfil all duties as a member thereof. All payments due are required to be paid within 7 days of the invoice date or otherwise specified.

Note : No reason will be given for rejected applications.

Please attach the following items upon submission of the application form.

- i) **A copy of the Accounting and Corporate Regulatory Authority (ACRA) - Business Profile (Company) including Director information;**
- ii) **A copy of the Certificate of Registration - GST, if any;**
- iii) **A profile of the company (describing the business activity and information of the company)**

期限与条约

入会准则:

1. 会员开放给所有经营零售、批发、制造珠宝首饰之商业机构/商号或买卖金银之商行皆有资格申请为本会会员*。

** “珠宝首饰” 的定义为天然贵重宝石，半宝石；贵金属如黄金、银和铂首饰，不包括不锈钢和钛。*

- 零售店面所出售的首饰必须有至少95%的存货是天然贵重宝石，半宝石及贵金属镶造的制成品（即至少14K或足金含量为58.5%或以上）或铂金（至少800成分）。
 - 公司最低实收资本为S\$250,000。
2. 会员商号的所设分行必须成为本会“分行会员”。
 3. 所有会员均应遵守本会章程和本会会议通过的各项决议，履行会员应尽的义务。所有应付款项均须在发票日期的7天内支付或指定的日期。

注：申请者的入会申请被拒接受，本会无需解释任何理由。

请提交入会申请表格并附上下述文件的影印本：

- i) 列有公司所有股东资料的商业注册证书（ACRA）影印本；
- ii) 消费税注册证书影印本（如果是消费税征收者）；
- iii) 公司营业资料介绍信（描述公司的业务活动和信息）。